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S/B “Elektronika-1” 
PAKARTONINIO VISUOTINIO SUSIRINKIMO Nr. 2  SPRENDIMAI   
2017 m. gegužės  13 d.   
Vilnius 
Susirinkimas vyko 2017 m. Gegužės  13 d. 12:00 val. 
Susirinkimo vieta – Viršupio sodų 14 –oji, (prie vandens bokštų). 
Dalyvauja  27 (dvidešimt septyni)  bendrijos nariai.  
Iš anksto balsavę 0 (nulis) bendrijos narys (sąrašas nepridedamas). 
Susirinkimo pirmininku išrinktas  Juras Žukas. Už 16, prieš 0, susilaikė 0. 
Susirinkimo sekretoriumi  išrinktas Arnoldas Vaškelis. Už 16, prieš 0, suilaikė 0. 

Darbotvarkė: 
1. Valdybos metinė ataskaita. Pristato pirmininkas. 
2. Finansinės veiklos ataskaita. Pristato valdybos narys. 
3. Revizijos komisijos ataskaita. Pristato revizijos komisijos atstovas.  
4. Planai 2017 -tiems metams. Pristato pirmininkas, valdybos nariai. 
5. Naujų narių priėmimas į bendriją. 
6. Kiti klausimai, diskusijos. 

Už darbotvarkę prabalsuota. Už 26, prieš 0, susilaikė 0. 
     

1. Susirinkimui pateikta SB ,,Elektronika – 1“ valdybos metinė ataskaita. Pristatė valdybos pirmininkas 
Juras Žukas. (Ataskaita pridedama atskirai 1 puslapis).  
Siūloma pritarti metinei ataskaitai. Kas už tai, kad pritarti metinei ataskaitai? 
Balsavimui: Už 25; prieš 0; susilaikė 1.  
Nutarta: pritarti metinei ataskaitai. 

2. Susirinkimui pateikta SB ,,Elektronika – 1“ finansinės veiklos ataskaita. Pristatė valdybos pirmininkas 
Juras Žukas. (Pridėta atskirai 3 puslapiai). Balsuoti siūloma po Revizijos komisijos ataskaitos.  

3. Susirinkimui pateikta revizijos komisijos ataskaita. Pristatė revizijos komisijos narė Virginija 
Burneikienė. Revizijos komisijos narė Virginija Burneikienė informavo dėl neatitikimų pateikiant 
finansinę veiklos ataskaitą. Susirinkimo metu valdybos narys Algimantas Markelis pasiūlė įpareigoti 
revizijos komisijos narę Virginiją Burneikienę kartu su valdybos pirmininku Juru Žuku ir SB 
,,Elektronika – 1“ apskaitą tvarkančią įmonę UAB ,,Contus“ iki 2017 m. liepos 31 d. ištaisyti visus 
neatitikimus, pateiktus finansinėje ataskaitoje. Pataisytą informaciją pateikti SB ,,Elektronika – 1“ 
internetiniame puslapyje. Klausimas pateiktas balsavimui.  
Kas už tai, kad patvirtinti revizijos komisijos ataskaita? 
Balsavimui: Už 26; prieš 1;  susilaikė 0. 
Nutarta: pritarti revizijos komisijos ataskaitai. 
Kas už tai, kad patvirtinti finansinės veiklos ataskaitą? 
Balsavimui: Už 26; prieš 1;  susilaikė 0. 
Nutarta: pritarti finansinės veiklos ataskaitai. 

4. Valdybos pirmininkas Juras Žukas pristatė planus 2017 -tiems metams, planuojamas išlaidas. (Pridėta 
atskirai, 2 puslapiai)  Bendrijos nariai buvo informuoti, kad ženkliai brangsta atliekų išvežimo paslauga, 
todėl būtina didinti mokestį iki 10 EUR‘ų už vieną arą. Prasidėjo diskusija, kurios metu valdybos narys 
Algimantas Markelis pasiūlė kelti mokestį iki 9 EUR‘ų už vieną arą. Edmundas Ramonas ir Virginija 
Burneikienė pasiūlė aktyviau surinkti susidariusias narių skolas. Klausimas balsavimui:  
Kas už tai, kad patvirtinti valdybos planus ir išlaidas 2017 tiems  metams su pataisa dėl nario, 
bendraturčio mokesčio,  mokestį kelti tik iki 9 eurų už arą. 
Balsavimui: Už 18, prieš 5;  susilaikė 3. 
Nutarta: patvirtinti valdybos planus ir išlaidas 2017 metams su pataisa dėl nario, bendraturčio mokesčio,  
mokestį kelti tik iki 9 eurų už arą. 
Susirinkimo metu valdybos pirmininkas įpareigotas pateikti surinktą informaciją apie alternatyvius 
šiukšlių išvežimo paslaugų tiekėjus. Šią informaciją įpareigoti valdybos pirmininką pateikti 
internetiniame puslapyje ir informuoti bendrijos narius elektroniniu paštu iki 2017 m. liepos 31d.  

5. Naujų narių priėmimas į bendriją. Siūloma priimti į bendriją naują narį Tomą Miškinį sklypo Nr. 160. 
Klausimas pateiktas balsavimui. Kas už tai, kad priimti Tomą Miškinį į bendrijos narius? 
Balsavimui: Už 26; prieš 0;  susilaikė 0.  
Nutarta: Tomą Miškinį priimti į bendrijos narius. 

6. Kiti klausimai. Diskusijos dėl Mileišiškių gatvės pamiškėje sutvarkymo. PST žadėjo atšilus orams, 
sutvarkyti šią atkarpą. 

Valdyba  


